
اخبارخبر كوتاه
رئیس شورای اسلامی شهر قدس:

شورای شهر نهادی مردمی و مطالبه گر است

معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر در گلستان:

30 هزار كیلومتر كابل خودنگهدار جایگزین شبکه فرسوده برق كشور شد

بازدید میدانی رئیس و چند تن از اعضای شورای اسلامی شهر اراک، از  ناحیه کوی صنعتی

در جلسه کمیسیون توسعه مدیریت شرکت مطرح شد:

تاکید بر حفظ جایگاه مطلوب شرکت برق منطقه ای 
گیلان در ارزیابی عملكرد جشنواره شهید رجایی

مدیرعامل شرکت بهره برداري نفت و گاز مسجدسلیمان:

اداره HSE  نقش مهمی در تداوم تولید نفت و نگهداشت تأسیسات ایفا می کند

جمع  در  شهرقدس  اسلامی  شورای  رییس 
فعالان رسانه در فضای مجازی با بیان اینکه فعالان 
عرصه رسانه باید پل ارتباطی بین مردم و مسئولان 
و  مردمی  نهادی  خود  شهر  شورای  گفت:  باشند، 
مطالبه گر است و این نهاد جدای از مردم نیست و 

به دنبال احقاق حق شهروندان است.
بین الملل  امور  و  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
مهندس  قدس،  شهرداری  و  اسلامی  شورای 
حسینعلی مقدم در جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهرقدس که با حضور سرپرست شهرداری و جمعی 
از فعالان رسانه در فضای مجازی برگزار شد، ضمن 
عزت  و  استقلال  مقدس گفت:  دفاع  هفته  تبریک 
رشادت های  نتیجه  اسلامی  جمهوری  نظام  امروز 
رزمندگان اسلام در هشت سال دفاع مقدس است 
که اجازه ندادند حتی یک وجب از میهن عزیزمان 

به تصرف دشمنان درآید.
گفت:  تحصیلی  سال  شروع  تبریک  با  وی 
سال  کشور  در  کرونا  بیماری  شرایط  به  توجه  با 

آموزش  شبکه  کمک  به  آینده  روز  چند  تحصیلی 
مجازی)شاد( آغاز می شود که برای همه فرهنگیان، 

دانش آموزان و دانشجویان آرزوی موفقیت داریم.
فعالان  بودن  مطالبه گر  به  اشاره  با  وی 
خود  شهر  اسلامی  شورای  داشت:  اظهار  رسانه، 
نهاد  این  و  است  مطالبه گر  و  مردمی  نهادی 
پل  رسانه  فعالان  شما  نیست،  مردم  از  جدای 
پل  شورا  و  هستید  شورا  و  مردم  بین  ارتباطی 
از  یکی  است.  مسئولان  و  مردم  بین  ارتباطی 
از  مردم  مطالبات  طلب  شورا  وظایف  مهمترین 
این وظیفه  ما تلاش می کنیم  مسئولان است که 

را به نحواحسن انجام دهیم.
وی در پایان با اشاره به افتتاح ششمین مرکز 
واکسیناسیون کرونای شهرقدس که به همت شورا 
درمان  و  بهداشت  شبکه  همکاری  با  شهرداری  و 
با تسریع در روند  انجام شد، اظهار امیدواری کرد 
فروکش  در شهرقدس  کرونا  واکسیناسیون، شیوع 

کند.

معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر گفت: در 
خودنگهدار  کابل  کیلومتر  هزار   ۳۰ اخیر  سال  دو 
جایگزین شبکه های فرسوده فشار ضعیف در کشور 
شده است.غلامعلی رخشانی مهر در حاشیه بازدید 
از شبکه توزیع برق گنبدکاووس اظهارکرد: اعتبارات 
گنبدکاووس  برق  نیروگاه  تجهیز  زمینه  در  خوبی 
ترانسفورماتور  دستگاه   ۱۰۰ تا  یابد  می  تخصیص 
۲۰ کیلوولت برای این شهرستان خریداری شده و 

ناوگان خودرویی هم تجهیز شود.

افزود:  توانیر  شرکت  توزیع  هماهنگی  معاون 
برق  نیروی  توزیع  مجموعه  به  اداره  سه  همچنین 
مشترکان  جوابگوی  تا  شد  خواهد  اضافه  گنبد 
رفع  موضوع  کرد:  بیان  شود.وی  شهرستان  این 
موضوعاتی  از  کیلوولت   ۲۰ و  ضعیف  فشار  حریم 
در  که  هستیم  مواجه  با  استان  کل  در  که  است 
صورت تأمین اعتبار ۵۰ درصدی از سوی سازمان 
 ۵۰ استانداری،  و  استان  ریزی  برنامه  مدیریت 
داده  تخصیص  توانیر  شرکت  توسط  هم  دیگر 

از  بازدید  در  همچنین  مهر  شد.رخشان   خواهد 
بیان  با  هم  گالیکش  میرزاپانگ  فشارقوی  پست 
پایدار  برق  ایجاد  برای  زیربنایی  اقدامات  اینکه 
مشکل  آینده  سال  از  گفت:  است،  کار  دستور  در 
قطعی های گسترده و خاموشی برنامه ریزی شده در 
کشور کاهش خواهد یافت.معاون هماهنگی توزیع 
شرکت توانیر بیان کرد: جایگزینی شبکه سیمی با 
اقدامات  ترین  عمده  از  یکی  کابل های خودنگهدار 
در  که  بوده  ها  خاموشی  کاهش  برای  شده  انجام 

خودنگهدار  کابل  کیلومتر  هزار   ۳۰ اخیر  سال  دو 
جایگزین شبکه های فرسوده فشار ضعیف در کشور 
شده است.وی با اشاره به تاثیر هوای گرم بر افزایش 
جاری  سال  اول  ماه های  در  گفت:  برق  مصرف 
مصرف برق بخش صنایع کشور ۲۶ درصد نسبت 
مسائل  این  همه  که  یافت  افزایش  قبل  سال  به 
تراز  روزها  بعضی  در  تا  داد  هم  دست  به  دست 
تولید و مصرف برق بهم بخورد و منجر به خاموشی 

سراسری شود.

به  شهری  مشکلات  به  رسیدگی  که  آنجا  از 
صورت محله ای از رویکردهای شهرداری و شورای 
شهر می باشد، لذا ظهر امروز جمعه مورخ نهم مهر 

ماه سال جاری، رئیس و چند تن از اعضای شورای 
اسلامی شهر اراک، به همراه شهردار منطقه یک و 
مدیر ناحیه کوی صنعتی، از محله های این ناحیه 

بازدید به عمل آورده و از نزدیک در جریان مسائل 
موجود و اقدامات انجام شده، در ناحیه مذکور قرار 
زندیه  بازدید،  این  جریان  در  همچنین  گرفتند. 
وکیلی شهردار منطقه یک و عسگری مدیر ناحیه 
کوی صنعتی، در خصوص مشکلات و کمبود سرانه 
های فرهنگی و خدماتی در این ناحیه توضیحاتی 

را ارائه نموده و در ادامه خواستار بررسی و تصویب 
سرانه  افزایش  جهت  شهر،  شورای  در  ای  مصوبه 
های خدماتی و فرهنگی و همچنین احداث پارک 
شهر  سرباز  سینمای  احیای  و  شطرنج  تخصصی 
اراک  یک  منطقه  صنعتی  کوی  ناحیه  در  صنعتی 

شدند.

مدیریت  توسعه  کمیسیون  جلسه  دومین 
مدیریت  دفتر  در  گیلان  ای  منطقه  برق  شرکت 
عامل شرکت برگزار گردید.در ابتدای جلسه، بهمن 
داراب زاده رئیس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت 
ضمن تشکر از همه اعضا و واحدهای متولی شاخص 
های عمومی و اختصاصی ارزیابی عملکرد به دلیل 
 ۱۳99 سال  ارزیابی  در  برتر  دستگاه  رتبه  کسب 
جشنواره شهید رجایی استان، حفظ و ارتقاء جایگاه 
فعلی شرکت را موضوع بسیار مهمی دانستند و از 
کلیه معاونین و مدیران واحدهای متولی خواستند 
تا با بررسی نقاط قابل بهبود و نقاط قوت خود، با 
اتخاذ رویکرد بهبود مستمر، در مسیر ارتقاء عملکرد 
شرکت برق منطقه ای گیلان به منظور انجام بهینه 
وظایف و ارائه خدمات مطلوب در زمینه تامین برق 
همچنین  ایشان  باشند.  کوشا  شهروندان  مطمئن 
مدیریت  کمیته  آتی  جلسات  در  تا  نمودند  تاکید 
عملکرد و کمیسیون توسعه مدیریت، بررسی دقیقی 
از عملکرد واحدها به تفکیک محورها، شاخص ها و 
ارزیابی عملکرد صورت پذیرفته و  زیرشاخص های 
کلیه معاونت ها درخصوص کسب حداکثر آمادگی 

را  ارزیابی سال ۱4۰۰ شرکت تمهیدات لازم  برای 
فراهم نمایند.پس از آن در ادامه، مدیر دفتر مدیریت 
به  ارائه اطلاعات مربوط  با  بهره وری  استراتژیک و 
نتایج نهایی ارزیابی عملکرد سال ۱۳99 شرکت، از 
همکاری کلیه معاونین، مدیران و کارشناسان و سایر 
کارکنان شرکت در تحقق اهداف مندرج در شاخص 
های عملکردی جشنواره شهید رجایی تقدیر و تشکر 
نموده و گزارشی از وضعیت نمرات تخصیص یافته 
نهایی سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان گیلان 
در شاخص های عمومی و اختصاصی ارزیابی عملکرد 
شرکت )جشنواره شهید رجایی( ارائه دادند. در این 
گزارش، به تفکیک محورهای پنج گانه شاخص های 
ترتیب  به  عملکرد،  ارزیابی  اختصاصی  و  عمومی 
نمرات اولیه سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
و نمرات نهایی اختصاص یافته پس از ثبت اعتراض 
ارائه و مورد بررسی اعضاء کمیسیون قرار گرفت.در 
این جلسه همچنین درخصوص موضوع پروژه توسعه 
و  گیلان  ای  منطقه  برق  شرکت  سازمانی  فرهنگ 
سنجش وضعیت تحقق برنامه های عملیاتی شرکت 

بحث و بررسی صورت گرفت.

به مناسبت روز ملي ایمني و آتش نشاني مدیرعامل شرکت بهره 
یک  شماره  ایستگاه  در  با حضور  مسجدسلیمان  گاز  و  نفت  برداري 
اداره HSE دیدار کرد و فرا  این ایستگاه و  با کارکنان  آتش نشاني 
رسیدن این مناسبت را به آنها تبریک گفت و از زحمات و خدمات 

آنها تجلیل کرد .
شرکت  مدیرعامل  نشاني  آتش  و  ایمني  ملي  روز  مناسبت  به 
ایستگاه شماره  در  با حضور  گاز مسجدسلیمان  و  نفت  برداري  بهره 
کرد  دیدار   HSE اداره  و  ایستگاه  این  کارکنان  با  نشاني  آتش  یک 
و  زحمات  از  و  گفت  تبریک  آنها  به  را  مناسبت  این  رسیدن  فرا  و 

خدمات آنها تجلیل کرد  .مهندس علیرضا هیهاوند که از سوي داود 
کیاني مدیرعملیات، مهران نصیریان دوست مدیرمنابع انساني و قاسم 
صالحي مورکاني رییس روابط عمومي همراهي مي شد طي سخناني 
در جمع کارکنان اداره HSE ، نقش این اداره و کارکنان آن را در 
اهمیت  حایز  و  مهم  بسیار  تأسیسات  نگهداشت  و  نفت  تولید  تداوم 
بخش  قوانین  و  مقررات  اعمال  و  کوشي  سخت  با  گفت:  و  دانست 
از  پشتیباني  و  تولید،تعمیرات  عملیات  که  آن هستیم  HSE شاهد 
تولید در بخش هاي عملیاتي و غیرعملیاتي بدون هرگونه حادثه ي 

مهم و نگران کننده پیگیري و اجرا مي شود .

محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه در متالکس ۲۰۲۱ عنوان کرد:

تعامل ذوب آهن اصفهان و فولاد مباركه برای ارزش آفرینی بیشتر
محمدیاسر طیب نیا مدیرعامل فولاد مبارکه با حضور در غرفه 
ذوب آهن اصفهان در متالکس ۲۰۲۱ گفت:مبحث کمبود مواد اولیه 
اخیر بسیار مورد  در صنعت فولاد،به ویژه سنگ آهن در سال های 
توجه قرار گرفته است. ایران کشوری است که در زمینه فولاد با توجه 
به سرمایه گذاری های انجام گرفته پیشرفت های خوبی را در بخش 
تا حدود  : معادن فعلی کشور  افزود  های مختلف رقم زده است.وی 
۱۵ سال آینده پاسخگوی نیازهای تولید کنندگان فولاد خواهند بود 
و لذا این موضوع نشان می دهد در حوزه اکتشاف، اقدامات اثربخشی 
متوازن  به صورت  و معدن  و در کل دو بخش صنعت  نگرفته  انجام 
حرکت نکردند.مدیرعامل فولاد مبارکه تصریح کرد : صنایع فولادی 
کرده  باز  حساب  معادن  اولیه،روی  مواد  تامین  برای  اینکه  دلیل  به 
اما مدتی  بود،وارد عرصه معدن نشدند  به جایی هم  اقدام  بودند که 
است به اجبار برای تامین مواد اولیه در بخش معدن سرمایه گذاری 
در  دولت  حمایت  به  صنایع  اما  داشتند  خوبی  عملکرد  که  کردند 
بخش اکتشاف نیازمند هستند و باید حاکمیت بستر لازم را در اختیار 
آنها قرار بدهد.  محمدیاسر طیب نیا گفت : ذوب آهن اصفهان و فولاد 
از  هستند،بنده  منطقه  در سطح  پیشتاز  و  بزرگ  دو صنعت  مبارکه 
های  آگاه هستم،توانایی  به خوبی  اصفهان  آهن  های ذوب  پتانسیل 
قطب  دو  این  های  همکاری  لذا  و  است  مشخص  هم  مبارکه  فولاد 
صنعتی با تدوین یک برنامه جامع می توان سود آوری بیشتر را برای 
دو شرکت که متعلق به ایران اسلامی هستند فراهم نماید. این مهم 

با حمایت سهامداران دو شرکت و مدیران عالی آنها انشاا... در آینده 
نزدیک عملیاتی می شود.مرتضی یزدخواستی عضو هیات مدیره ذوب 
آهن با حضور در غرفه این شرکت در متالکس ۲۰۲۱ به خبرنگار ما 
گفت : ذوب آهن اصفهان به عنوان اولین تولید کننده فولاد در ایران 
پتانسیل ها نهفته بسیاری دارد و لذا برای فعال شدن این توانایی ها 
کارخانه  مدیره  هیات  و  صدرتامین  هلدینگ  در  خوبی  ریزی  برنامه 
به عنوان یک دستاورد ملی  ریل  تولید   : افزود  انجام شده است.وی 
به عنوان یک  بود که  توانایی های ذوب آهن اصفهان  از  یکی  صرفاً 
برگ زرین و نماد خودکفایی ایران اسلامی با تلاش و کوشش شبانه 
روزی کارکنان این شرکت ثبت گردید.عضو هیات مدیره ذوب آهن 
اصفهان تامین پایدار مواد اولیه را بزرگترین دغدغه امروز ذوب آهن 
عنوان کرد و اظهار داشت : این مجتمع عظیم صنعتی با وجود کمبود 
داد  قرار  کامل  پوشش  تحت  را  کشور  ریلی  اولیه،کلیه خطوط  مواد 
رسیده   جایگاهی  به  آهن  ذوب  در  استراتژیک  این محصول  تولید  و 
یا  است.  گرفته  خوبی صورت  های  ریزی  برنامه  صادراتش  برای  که 
میلیون  یک  ساخت  طرح  برای  ساختمانی  مقاطع  تامین  زمینه  در 
کرده،با  اعلام  کامل  به صورت  را  آمادگی خودش  آهن  مسکن،ذوب 
این همه توانمندی و شیوه تولید جهانی، به واقع حیف نیست ذوب 

آهن بزرگ همچنان از سهمیه مواد اولیه برخوردار نباشد ؟
وزارت صمت،توجه بیشتری به زنجیره تولید فولاد کشور داشته 
باشد.این مقام مسئول ادامه داد : از ایمیدور،وزارت صمت و معاونت 

معدنی این وزارتخانه تقاضا داریم صنایع فولادی را به یک چشم نگاه 
کنند. اگر قرار است همه بخش ها مجاز به داشتن زنجیره باشند پس 
نباید تفاوتی در این بین قائل شوند. ذوب آهن از یک سو از نداشتن 
یارانه انرژی رنج می برد و از سوی دیگر از نداشتن سهمیه مواد اولیه 
که  بینیم  می  کشور  سطح  در  را  معدنی  و  فولادی  واحدهای  اما   ،
می  بنابراین  دارند.  تولید  و  کردند  ورود  یکدیگر  کاری  تخصص  در 
طلبد وزارت صمت و دستگاههای ذیربط نظارت بیشتری بر زنجیره 
تولید فولاد کشور داشته باشند.یزدخواستی خاطر نشان کرد : تولید 
برنامه  افزا و معاونت  محصولات صنعتی در کمیته طرح های ارزش 
پیگیری  حال  در  قوت  با  آهن  ذوب  مدیره  هیات  و  توسعه  و  ریزی 
است تا بتوانیم سبد محصولات ذوب آهن را با افزودن این محصولات 
گسترده تر و ارزشمند تر نماییم.عضو هیات مدیره ذوب آهن اصفهان 
گفت : برای شرکت های تابعه نیز برنامه ریزی خوبی صورت گرفته 
شرکت  مثال  عنوان  به  گرفتند  قرار  پیشرفت  ریل  در  بحمدا...  و 
مبارکه،ذوب  فولاد  برای مجتمع  پاتیل  با ساخت  پویش  و  مهندسی 
آهن اصفهان،فولاد آلیاژی و ... توانمندی خود را در ریخته گری پاتیل 
های فولادی اثبات کرده است.وی افزود : بر اساس برنامه ریزی های 
با همکاری مدیریت  را  صورت گرفته در نظر داریم،ساختار جدیدی 
امور مجامع و سهام ذوب آهن برای شرکت های تابعه تعریف نماییم تا 
هر یک در این مجموعه در تخصص خودشان بتوانند بیش از گذشته 

در اقصی نقاط کشور برند ذوب آهن اصفهان را معرفی نمایند.

نیروگاه علی آباد کتول توسعه می یابد
معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر گفت 
:پیگیری های لازم جهت توسعه نیروگاه علی آباد 
کتول انجام شد که برای توسعه این نیروگاه در 
سال 9۲قراردادی امضا شد ولی تاکنون این مهم 
در  لازم  های  پیگیری  که  است  نیافته  تحقق 
 : افزود  مهر  رخشانی  است.غلامعلی  انجام  حال 
اختلافی بین سرمایه گذار و برق حرارتی کشور 
قرارداد   ، وجود دارد که مقرر شد طی نشستی 
سال 9۲را جهت احیا بررسی و در صورت عدم 
به  منوط  جدید  قرارداد  عقد  به  نسبت   ، توافق 
که  ایی  سرمایه  فرع  و  اصل  بازگشت  متضمن 
اضافه  .وی  است  داده  اختصاص  گذار  سرمایه 
کرد:  انشاله این قرارداد پس از توافق به مرحله 
و  بازدهی  بالابردن  به  منجر  که  برسد  اجرایی 
می  استان  سهم  به  ۵۰۰مگاوات  شدن  اضافه 
نیروگاه  :توسعه  کرد  اضافه  مهر  گردد.رخشانی 
علی آباد ظرفیت بسیار خوبی برای منطقه است 

که می توان نیاز منطقه را جبران کرد.

بهره برداری از 3 پروژه گردشگری با 
اشتغال زایی بیش از ۱۰۰ نفر در سنندج

همزمان با روز جهانی گردشگری و باحضور 
جمعی از مسئولان استانی، ۳ پروژه با صرف بیش 
از ۳۰ میلیارد ریال اعتبار و اشتغالزایی بیش از 
۱۰۰ نفر  به بهره برداری رسید . مدیر کل میراث 
کردستان  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی، 
در آئین افتتاح این طرح ها، با بیان اینکه صنعت 
گردشگری از پتانسیل های مهم رونق اقتصادی 
های  اجرای طرح  در   : گفت  رود،  می  به شمار 
تاریخی مد  باید حفظ هویت ملی و  گردشگری 
اظهار  گویلیان  .یعقوب  باشد  مجریان طرح  نظر 
با  از مباحث جدی و مورد اهمیت  داشت: یکی 
توجه به موقعیت جغرافیایی، تاریخی و فرهنگی 
زیر  توسعه  و  ایجاد  بحث  سنندج،  شهرستان 
اشتغالزایی  هدف  با  گردشگری  های  ساخت 
و  رفاه  ایجاد  همچنین  و  گردشگران  جذب  و 
است.وی   گردشگران  اسکان  زمینه  در  رضایت 
افزود: با توجه به ثبت جهانی هورامان و موقعیتی 
که استان به لحاظ پتانسیل و ظرفیت گردشگری 
صنعت  مجدد  رونق  برای  رود  می  انتظار  دارد، 
ها  زیرساخت  پساکرونا،  دوران  در  گردشگری 
فراهم شود.گویلیان خاطرنشان کرد: خوشبختانه 
سرمایه  و  ها  طرح  از  استان  مسئولین  حمایت 
گذاران بخش خصوصی گردشگری موجب شده 
ورود  حوزه  این  به  بیشتری  گذاران  سرمایه  تا 
در  قوت  نقاط  از  یکی  موضوع  این  و  کند  پیدا 
دستگاهای  سایر  امیدواریم  و  است  کردستان 
ذی ربط و دخیل در فعالیتهای بخش خصوصی 
حمایتهای بیشتری را انجام دهند.گفتنی است؛ 
مجتمع گردشگری زرتشت یکی از مجموع طرح 
و  هزار  دو  مساحت  به  زمینی  در  که  بود  هایی 
سنندج  جاده   8 کیلومتر  در  مربع  متر   ۲۰۰
با  آباد  صلوات  روستای  به  _نرسیده  همدان  به 
ایجاد  و  میلیاردتومان  بر 4  بالغ  سرمایه گذاری 
به  نفر بصورت مستقیم  از ۲۰  برای بیش  شغل 
بهره برداری رسید.همچنین مجتمع گردشگری 
کانی در روستای کانی مشکان سنندج در زمینی 
به مساحت ۱۳ هزار متر مربع و سرمایه گذاری ۶ 
میلیارد تومان با ایجاد اشتغال برای 8 نفر احداث 
شد.لازم به ذکر است مجتمع گردشگری سلامت 
سلامت  گردشگری  مجتمع  نخستین  دانژه، 
استان بود که در زمینی به مساحت ۲۵۰ متر و 
در ۵ طبقه در شهر سنندج، بلوار شهید بهشتی 
میزان سرمایه  با  امام شافعی  میدان  به  نرسیده 
اشتغال  با  و  تومان  میلیارد   ۲۰ بر  بالغ  گذاری 

برای بیش از 7۰ نفر افتتاح شد.

خسارت ۲۰ میلیاردی سیل به گیلان
رشت- مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
میلیارد   ۲۰ حدود  خسارت  به  اشاره  با  گیلان 
گفت:  آستارا،  ویژه  به  استان  به  تومانی سیلاب 

همه دستگاه ها در حالت آماده باش هستند.
باران  شدید  بارش  به  اشاره  با  مرادی  امیر 
اظهار  گیلان،  استان  در  گذشته  روز  دو  طی 
گزارش ها  آخرین  اساس  بر  مدت  این  در  کرد: 
بارندگی در  میانگین ۲۵۰ میلی متر  به صورت 

استان به ثبت رسیده است.
بارندگی ها  این  بیشتر  اینکه  بیان  با  وی 
گفت:  است،  شده  انجام  گیلان  استان  غرب  در 
شهرستان های آستارا، تالش، رضوانشهر و فومن 
و ماسال درگیر بارندگی شدید و آبگرفتگی معابر 

بودند.

سخنگوی شورای اسلامی شهرقدس خبر داد:
تصویب طرح دوفوریتی انتخاب 

محسن چیبایی به عنوان سرپرست 
شهرداری قدس

شورای  سخنگوی  قیومی،  محمدباقر 
دوفوریتی  طرح  تصویب  از  شهرقدس  اسلامی 
سرپرست  عنوان  به  چیبایی  محسن  انتخاب 

شهرداری قدس خبر داد.
ارتباطات و امور بین الملل  اداره  به گزارش 
محمدباقر  قدس،  شهرداری  و  اسلامی  شورای 
اسلامی  شورای  رسمی  جلسه  در  قیومی 
محسن  آقای  اینکه  به  نظر  گفت:  شهرقدس 
شده  انتخاب  قدس  شهردار  عنوان  به  چیبایی 
وزارت  از سوی  قانونی صدور حکم  مراحل  ولی 
شد  این  بر  تصمیم  است،  شده  طولانی  کشور 
به عنوان سرپرست شهرداری  آقای چیبایی  که 

انتخاب شود.
وی افزود: این انتخاب به منظور انجام هر چه 
امور جاری و عمرانی شهرداری صورت  سریع تر 
گرفته است.قیومی اظهار داشت: در همین راستا 
آقای چیبایی که خود از کارمندان رسمی است 
با 7 رای موافق اعضای شورای اسلامی به عنوان 

سرپرست شهرداری قدس انتخاب شد.

خسارت طوفان به شبکه برق گلستان  و 
خارج شدن ۱۰۰ فیدر از مدار 

برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
خارج  سبب  گلستان  در  طوفان  گفت:  گلستان 
کردن ۱۰۰ فیدر از مدار بود که با تلاش مأموران 
است.علی  شده  برطرف  ها  قطعی  برق،  امدادی 
یکشنبه  روز  طوفان  کرد:  اظهار  نصیری  اکبر 
۱۰۰ فیدر را از مدار خارج کرد و همین مسأله 
بود. استان  نقاط  از  برخی  در  برق  سبب قطعی 
گلستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
افزود: وزش باد شدید تا ۱۰۰ کیلومتر بر ساعت 
موجب سقوط درختان و شکستگی تیرهای برق 
را  نواقص  تا  شدند  فراخوان  پیمانکاران  و  شده 

برطرف کنند.
وی با بیان اینکه از دیگر شهرستان ها بالابر 
تقاضا کردیم، اضافه کرد: با تلاش نیروهای امداد 
الامکان  حتی  و  برگشته  مدار  به  فیدرها  برق 

هرچه سریعتر مشکل آنها برطرف گردید.
باران  و  باد  وزش  داد: شدت  ادامه  نصیری 
در گرگان و علی آبادکتول بیشتر از سایر نقاط 
بود لذا قطعی برق اکثراً در این نقاط و در رامیان 

اتفاق افتاده است.
وی یکی دیگر از دلایل قطعی را دررفتگی 
بالای جمپر در خطوط برق اعلام کرد و گفت: 
چندین اکیپ اقدام به رفع قطعی ها کردند و در 
حال حاضر مشکل برق در اکثر مناطق برطرف 

شده است.

پیام تسلیت مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق گلستان در پی درگذشت 

عالم ربانی حضرت آیت ا... حسن زاده 
آملی رضوان الله

برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
گلستان در پیامی در گذشت عالم ربانی حضرت 
تسلیت  را  الله  آملی رضوان  زاده  ا... حسن  آیت 
گفت.در این پیام تسلیت آمده است :قال رسول 
الله )ص( اذا مات العالم الفقیه، فی الاسلام ثلمه 
لا یسدها شیء   وقتی عالمی فقیه، فوت کنددر 
هیچ  که  میشود  ایجاد  ای  و حفره  رخنه  اسلام 
چیز نمی تواند جای آنرا پر کند.با تاسف و تاثر 
فراوان خبر درگذشت عالم جلیل القدر، فیلسوف 
و معلم اخلاق،فقیه عالی مقام حضرت آیت الله 
حسن زاده آملی رضوان الله علیه ، جامعه ایران را 
در غم و اندوه فرو برد.فقدان این عالم والا مقام 
و پیشوای اهل زهد و ورع برای جامعه علمی به 
خصوص حوزه های علمیه جهان اسلام به معنای 
است. خسارت بار  و  جبران ناشدنی  کلمه  واقعی 

مقام  محضر  به   بزرگ را  ضایعه  این  اینجانب 
گرامی  (،خانواده  العالی  )مدظله  رهبری  معظم 
ایشان ، روحانیون معزز و ملت شریف ایران علی 
تسلیت  گلستان  استان  فهیم  مردم  الخصوص 
می گویم و از خداوند منان برای آن عالم ربانی 
بازماندگان  برای  علو درجات و رحمت واسعه و 

صحت ، سلامتی و صبر جمیل  آرزومندم.

بیش از ۱۱6 کیلومتر شبکه گذاری گاز 
در گیلان اجرا شد

نخست  نیمه  در  گیلان  استان  گاز  شرکت 
کیلومتر   ۱۱۶ از  بیش  توانست   ۱4۰۰ سال 
گازرسانی  برای  را  گاز  گذاری  شبکه  عملیات 
کند. اجرا  شهرها  خالی  حفرات  و  روستاها  به 
حسین اکبر مدیرعامل شرکت گاز استان گیلان 
گفت:  استان  گاز  شبکه  توسعه  درخصوص 
 ۱۱۶ از  بیش  جاری  سال  نخست  ماه  در شش 
اجرا شده  گاز در گیلان  کیلومتر شبکه گذاری 
است که از این میزان بالغ بر 8۱ درصد متعلق به 

مناطق روستایی و صعب العبور می باشد.
مدیرعامل گاز گیلان با اعلام این خبر اظهار 
طول  مجموع  عملیات،  این  اجرای  با  داشت: 
خطوط و شبکه گازدار در استان گیلان به بیش 
از ۲۱ هزار و 4۵۰ کیلومتر افزایش یافته است.

حسین اکبر همچنین از نصب بیش از ۵ هزار و 
۵۰۰ انشعاب جدید گاز در نیمه اول سال ۱4۰۰ 
خبر داد و گفت: این میزان نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته حدود ۵ درصد رشد داشته است.
با بیان اینکه مجموع انشعابات گاز در  وی 
از ۶۱۳ هزار عدد رسیده است،  گیلان به بیش 
اظهار داشت: نصب انشعابات در روستاها همانند 
حفرات خالی شهرها با سرعت در حال اجراست 
از علمک های نصب شده  از ۶7 درصد  و بیش 
بخش  به  متعلق  جاری  سال  نخست  نیمه  در 

روستایی می باشد.
خاتمه  در  گیلان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
درصد   98 از  بیش  برخورداری  به  اشاره  با 
نعمت  از  گیلان  روستایی  و  شهری  خانوارهای 
گاز طبیعی، گفت: علیرغم نزدیک شدن به پایان 
برای  گاز  شرکت  گیلان،  در  گازرسانی  عملیات 
برخورداری مناطق باقیمانده استان از نعمت گاز، 

تلاش مستمر و جدی در دستور کار دارد.
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